
 

Referat skolebestyrelsesmøde d. 6. marts 2023, Fussingsvej 

Deltagere: 

 Formand Marianne Blomstrøm (Afdeling Fussingsvej) 

 Næstformand Carina Lindberg Nielsen (Afdeling Fussingsvej)  

 Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 

 Julie Bæk Krog (Special Afdeling) 

 Jeanette Gjørret (Afdeling Kildegade) 

 Eva Olsen (Afdeling Fussingsvej) 

 Camilla Bronze (Afdeling Fussingsvej) 

 Roussel (Elev fra Fussingsvej) 

 Simav (Elev fra Lindvigsvej) 

 Audrey (Elev fra Kildegade) 

 Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

 Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 

 Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

 Katja Andersen (Ledelse)  

 Vibeke B. Olsen (Ledelse) referent 

Afbud:  

Camilla Bronze 

 

Fraværende uden afbud:  

Roussel, Audrey, Jeanette Gjørret 

 

Punkt 1 Velkomst, præsentationsrunde og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 

ved Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Der planlægges pt skolefest på Kildegade. 

Simav fremlægger ønsker fra 6.D 

Der er ønske om at der kan være en mikroovn på skolen, så eleverne kan få varmet deres mad, en 

volleyball bane udenfor på LIN, om nyere computere, og blødere stole. Desuden ønsker eleverne, 

at afdelingen kunne få lov til at gå til 9. klasse. 

 



 

  Side 2 

Punkt 3 Fagfordelingsprocessen 2023/2024 17.20-17.45 

ved Skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager punktet til efterretning 

KKA gennemgår fagfordelingsprocessen. 

Skolebestyrelse tager punktet til efterretning. 

 

Punkt 4 Økonomi og budget 2023 (delvist lukket punkt) 17.45-18.30 

ved skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager punktet til efterretning 

KKA gennemgår økonomi. 

Skolebestyrelsen er godt tilfreds med måden hvorpå KKA fordeler økonomien. Skolebestyrelsen 

ønsker at der skal bruges flere penge på ledelse. Dette for at KKA kommer af med nogle 

ledelsesopgaver/ stillinger og der sker en mere jævn fordeling af ledelsesopgaverne på HBS. 

 

Pause 18.30 – 18.55 

 

Punkt 5 Drøftelse af klassesammenlægning og mulige alternativer 
18.55-19.30 

ved Skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning og tager orienteringen til 

efterretning  

Der laves sammenlæsning på kommende 8. årgang grundet faldende elevtal, og det kan også blive 

en realitet andre steder bl.a. grundet små klasser. Skolebestyrelsen drøftede desuden de små 

årgange på matriklerne, og f.eks. hvornår er en klasse for lille, hvornår skal man gribe ind og gøre 

noget andet, hvis det man har afprøvet ikke virker, hvornår skal man slå klasser sammen på tværs 

af matrikler og hvornår skal man ikke gøre det. 

Det opleves at det er svært at finde den gode løsning, der tilgodeser alle. Bekymring for hvilken 

betydning det har for en matrikel, hvis der fjernes en årgang. Er konsekvenserne større end 

fordelene. 

Skolebestyrelses generelle holdning er, at der skal ske noget med en klasse, hvis den har været 

udfordret i mange år, men hvad der skal ske skal vurderes fra klasse til klasse. Særligt de mindre 

matrikler er sårbare fordi eleverne fraflytter på mellemtrinnet, hvilket skaber små og ofte 

uhomogene klasser. 

Det er vigtigt, at der skabes en bedre mulighed for at sikre faglig udvikling og trivsel hos eleverne, 

så det ikke skal hentes i fx 7. klasse, hvor eleverne nærmer sig afgangsprøverne.  



 

  Side 3 

Det kræver god medarbejder og forældreinddragelse og information hvis klasser skal 

sammenlægges eller en klasse skal lukkes, så det bliver den bedste flytning af eleverne for alle.  

 

Punkt 6 Orientering fra ledelsen og formanden kl. 19.30-19.40 

v. skoleleder Katja Andersen 

 Status på skoleindskrivning – der kommer 5 0.klasser på Byskolen til næste år. Der har 

været stor søgning af vores egne distriktselever. Den positive udvikling HBS er i ses nu 

også til elevtallene. Det er rigtig dejligt, og der er stor ros til personalet og ledelsen.  

 Taxi (M-klasserne) – der er udfordringer med taxi aflevering og afhentning af eleverne i 

specialklasserne. Dette grundet parkerede biler i taxispor samt for tidligt afleverede børn. 

Afdelingslederen for special er i dialog med taxiselvskab samt politi  

 

 Andet – der præsenteres nye indsatsområder for HBS, de bakkes op af skolebestyrelsen.                        

Mulighed for nyt kvalitetstilsyn.  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 

Punkt 7 Godkendelse af principper kl. 19.40-19.50 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

Principper medsendes dagsorden 

a) Trivsel 

b) Hjemmearbejde  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Princip for trivsel  

Punktet sættes på til et kommende møde, hvor den deles i to så der også kommer en 

antimobbestrategi. 

Princip for hjemmearbejde  

Der stilles spørgsmålstegn ved hvad hjemmearbejde rummer, og et ønske om at det præciseres 

hvilke klasser det forventes at forældre får besked om hvilke lektier der er for. 

I indledningen tilføjes før dots: For at forældrene har mulighed for at bakke op om skolen 

informeres der hjem om hjemmearbejdet. 

 



 

  Side 4 

Evt. kl. 19.50-19.55 

Der er 00. møder hvor skolebestyrelsen deltager. Marianne deltager den 17. april på Fussingsvej. 

Der informeres om datoer for Kildegade og Lindvigsvej til Skolebestyrelsen, så der kan komme 

deltagelse der. Mette deltager på Lindvigsvej.  

Der spørges ind til kostpenge til studietur, om beløbet kan forhøjes. Principperne for studietur 

tages på igen, hvor dette evt. kan tilføjes. 

Principper for badning efter idræt efterlyses. Det sættes på til drøftelse på næste Skolebestyrelses 

møde. 

 

Henvendelser kl. 19.55-? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

 

Næste møde  

Mandag d. 24. april kl. 17.00 på Lindvigsvej   


